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doctor: doktor 

dentist: dişçi 

engineer: mühendis 

architect: mimar 

cook: aşçı 

worker: işçi 

mechanic: tamirci 

driver: şoför 

salesman: erkek satıcı 

saleswoman: kadın satıcı 

hairdresser: kuaför 

tailor: terzi 

lawyer: avukat 

 

 

 

 
scientist: bilim insanı 

astronaut: astronot 

farmer: çiftçi 

teacher: öğretmen 

student: öğrenci 

waiter: erkek garson 

waitress: kadın garson 

vet: veteriner 

manager: müdür 

singer: şarkıcı 

actor: erkek oyuncu 

actress: kadın oyuncu 

baker: fırıncı 
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Bir kişinin ne iş yaptığını, mesleğini şu soru kalıplarını kullanarak 

öğrenebiliriz; 

• What is your job? (Mesleğin nedir?) 

• What do you do? (Ne iş yapıyorsun?)  

• What does she do? (O, ne iş yapıyor?) 

• What does your father do? (Baban ne iş yapıyor?) 

Cevap verirken; 

• I’m a teacher. (Ben bir öğretmenim.) 

• She is a vet. (O, bir veteriner.) 

• My father is a lawyer (Babam avukat.)  

A: I am a cook. (Ben bir aşçıyım.)  

B: What can you do? (Ne yapabilirsin?) 

A: I can cook delicious meals. (Lezzetli yemekler pişirebilirim.) 

 

A: She is a nurse. (O bir hemşire.) 

B: What can she do? (O, ne yapabilir?) 

A: She can help the doctors and patients. 

 (O, doktorlara ve hastalara yardım edebilir.) 

 

A: My father is an architect. (Babam bir mimar.) 

B: What can he do? (O, ne yapabilir?) 

A: He can make projects of buildings or houses. 

(O, binaların ve evlerin projelerini yapar.) 
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• An engineer can build roads, bridges and and buildings. 

(Bir mühendis yolları, köprüleri ve binaları inşa edebilir.)  

• A waiter or waitress can serve food and drinks at a restaurant.  

(Bir garson restoranda yiyecek ve içecek servis edebilir.) 

• A hairdresser can cut, dye and design hair.  

(Bir kuaför saçı keser, boyar ve saça şekil verebilir.)  

• A dentist can pull out teeth.  

(Bir dişçi diş çekebilir.) 

• A salesman or saleswoman can sell goods at a shop.  

(Bir satış elemanı mağazada eşya satabilir.)  

• A tailor can cut and sew fabric.  

(Bir terzi kumaşı kesip dikebilir.)  

• A mechanic can repair cars.  

(Bir tamirci arabaları tamir edebilir.)  

• A lawyer can defend people at courts.  

(Bir avukat mahkemede insanları savunur.)  

• A driver can drive cars and lorries.  

(Bir şoför araba ve kamyon sürebilir.) 

• A doctor can examine patients.  

(Bir doktor hastaları tedavi edebilir.)  

• A baker can make and sell bread. 

(Bir fırıncı ekmek yapıp satabilir.)  
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What is the date today? 

What is today’s date? 

(Bugünün tarihi nedir?) 

1st of April  -  It is the first of April. (Nisan’ın 1’i.) 

 

 

 

29.10 – The twenty-ninth of October 

14.08 – The fourteenth of August 

02.06 – The second of June 

07.12 – The seventh of December  

 

 

 

Years (Yıllar) 

1. Yıllar iki parçaya ayrılarak söylenir.  

1983– nineteen eighty-three 

1726- seventeen twenty-six  

1322 – thirteen twenty-two 

 

 

 

2. Bir yıl “00” ile bitiyorsa ilk olarak ilk iki 

hanedeki rakam söylenir daha sonra 

“hundred” ifadesi eklenir.  

1500 – fifteen hundred 

1800 – eighteen hundred  

 

 

 

 

3. “2000”den sonraki yıllar ifade edilirken “thousand” ifadesi kullanılır.  

2003 – two thousand (and) three 

2009 – two thousand (and) nine 

4. “2010”dan sonraki yıllar hem ikiye ayrılarak hem de “thousand” ifadesi 

kullanılarak söylenilebilir.  

2021 – two thousand twenty-one / twenty twenty-one 

2015 – two thousand fifteen / twenty fifteen  
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➢ “was/were” to be (am/is/are) yardımcı 

fiilinin geçmiş zaman (past tense) 

halleridir.  

➢ “was/were” sadece isim cümleleriyle 

birlikte kullanılır. 

 

Positive Form (+) 

 

    I / He / She / It + was   

   You / We / They +  were 

 

❖ I was a doctor.  

(Ben bir doktordum.)  

❖ They were very happy.  

(Onlar çok mutluydu.) 

❖ My brother was born in İstanbul.   

(Kardeşim İstanbul’da doğdu.) 

Negative Form (-)  

     I / He / She / It + was not (wasn’t)  

         You / We / They +  were not (weren’t)  

 

❖ I wasn’t an engineer ten years ago.  

(On yıl önce mühendis değildim.) 

❖ We weren’t ill yesterday. 

(Biz, dün hasta değildik.)  

 

     

Question Form (?) 

 

Was    I/he/she/it ___  ? 

Were   you/we/they ___ ? 

 

❖ Were you a student last year?  

          (Geçen yıl öğrenci miydin?)  

- Yes, I was.  

- No, I wasn’t.  

 

❖ Was he at work yesterday?  

(O, dün işte miydi?)  

- Yes, he was. 

- No, he wasn’t.  

 

What    

Where         +   was   +  I/he/she it ___ ? 

When         +   were  +  you/we/ they ___ ? 

Who 

How 

❖ Where were you born? (Nerede doğdun?) 

- I was born in Ankara.  

(Ankara’da doğdum.) 

❖ What was John’s occupation? 

(John’un mesleği neydi?) 

- He was an architect. (O, bir mimardı.)  
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